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Abstract (en)
Interposing an adaptor barrel (4) between a high-pressure weapon barrel (1) made of fibre-reinforced plastic and a firing device ensures that a
considerable expansion in the middle region of the weapon barrel (1) at the time of the shot is not transmitted to the aiming device on the firing
device. The adaptor barrel is fastened to beads (6, 7) on the weapon barrel (1) which are attached outside the high-pressure region. At all events,
the adaptor barrel (4) is so "inserted" on the ignition ring (3) that no movement of the adaptor barrel (4) can occur during the expansion of the
weapon barrel and of the ignition ring (3) at the time of the shot. <IMAGE>

Abstract (de)
Durch Zwischenschalten eines Adaptionsrohres (4) zwischen ein Hochdruckwaffenrohr (1) aus faserverstärktem Kunststoff und einer
Abfeuerungseinrichtung wird erreicht, daß die erhebliche Dehnung im im Mittenbereich des Waffenrohres (1) beim Schuß nicht auf die
Zieleinrichtung an der Abfeuerungseinrichtung übertragen wird. Das Adaptionsrohr wird an Wülsten (6, 7) am Waffenrohr (1) befestigt, die außerhalb
des Hockdruckbereichs angebracht sind. Am Anzündring (3) ist das Adaptionsrohr (4) allenfalls so "eingesteckt", daß es bei der Aufweitung des
Waffenrohrs und des Anzündrings (3) beim Schuß nicht zu einer Bewegung des Adaptionsrohrs (4) kommen kann. <IMAGE>
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